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Datum: 11 – 9 - 2017 

Tijd: 19:30 – 22:20 

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: Mw. T. Reijnders   

Toelichting: Kort verslag met de genomen besluiten  

Aanwezige leden B. Hermans (RO), M. Bultman (RO), N. Alofs (CDA), G. Eijsink (CDA), P. 

Houben (SV), Y. Parren (SV), D. Peet (D66), J. Engelen (LS) , J. van der 

Stappen (PL) 

Vervanging H. Metsemakers (SV) wordt niet vervangen  

A. Thomassen vervangt R. Beurskens (VVD) 

Portefeuillehouders S. Backus en R. Verheul  

Overige 

aanwezigheid 

raads- en 

commissieleden op 

publieke tribune 

R. Teluij (SV) en R. Flinsenberg (LS)  

Ambtelijke 

ondersteuning 

  

E. Janssen, P. Joppen, Geert Cuijpers, N. Gerards en P. Leunissen  

Pers Mw. K. Borghouts 

Derden De heer A Gubbels, directeur Spolt, G. Segers (Spolt) 

A. Rudnick en S. Duindam, rekenkamer 

Publieke tribune 11 Personen 

 

 

Punt Omschrijving 

    

1  Opening  

  De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en maakt melding van de 

afwezigheid en de vervanging zoals hierboven aangegeven 

2  Vaststellen agenda  

  De agenda wordt cf. vastgesteld 

3  Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

 De verslagen  van 19 juni 2017 en de extra vergadering van 3 juli worden cf. 

vastgesteld 

4  Spreekrecht niet-commissieleden  

 Er zijn geen insprekers voor deze vergadering  

5 Presentatie en thema's 

Een presentatie over de toekomst van het basisonderwijs wordt gegeven 

door de heer Arno Gubbels, college van bestuur van SPOLT. De presentatie 

was vooraf al bijgevoegd bij de stukken. Door de terugloop van leerlingen is 

de taak voor de komende jaren het samenbrengen van scholen, soms 

letterlijk, soms als eenheid, die naast het geven van onderwijs ook de 
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mogelijkheid bieden voor ouders om een totaalpakket af te nemen, met 

mogelijkheid voor voor- tussen- en naschoolse opvang, waarin ook 

onderdelen als sport inzitten. Op deze wijze worden integrale kindcentra 

gecreëerd.  

0 6 Raadsvoorstellen  

6a. Rekenkamerrapport ouderenbeleid 

 Het rapport van de Rekenkamer is over het algemeen positief ontvangen. De 

aanbevelingen zijn al deels opgevolgd. Het is van belang dat de vrijwilligers 

goede ondersteuning en kansen krijgen. Verder moet er en goede 

verbinding zijn tussen alle instanties die zich met ouderenbeleid bezig 

houden. Het voorstel wordt rijp geacht voor bespreking in de 

raadsvergadering van 26 september 2017 

6b Vaststellen beleids- en actieplan integratie van asielzoekers en 

vergunninghouders 

 Diverse aspecten van de integratie en participatie zijn niet langer de 

verantwoordelijkheid van de gemeente. De taallessen worden verzorgd door 

de school bij het AZC, de inburgering is een taak van het DUO. De 

commissie, behoudens de heer Thomassen (VVD) is blij dat met de notitie 

een het raadsvoorstel een invulling is gegeven aan de motie die door de raad 

is ingediend. De middelen voor opvang vanuit het Rijk zijn voldoende om de 

taken uit te voeren. Er is een goede samenwerking met het 

vluchtelingenwerk. Het onderwijs voor kinderen in het Voortgezet onderwijs 

is nog een aandachtspunt. Het voorstel wordt rijp geacht voor bespreking in 

de raadsvergadering van 26 september 2017  

6.c Raadsvoorstel  Park Leudal-Oost  

 De CDA fractie en de fractie Progressief Leudal zien niets nieuws in het 

raadsvoorstel en de rapportage die thans voorligt, en hebben er een hard 

hoofd in of er in december wel een goed voorstel ligt, dat duidelijkheid 

biedt, en dat kan dienen als basis voor besluitvorming. De 

portefeuillehouder antwoordt, dat met dit voorstel in beeld is gebracht welke 

aspecten meegenomen gaan worden en dat dit dient als spoorboekje voor 

de komende maanden. Het voorstel in december zal zich beperken tot de 

hoofdlijnen, de detailvragen moeten niet vertragend werken. De voortgang 

gebeurt in nauw overleg met de initiatiefnemers, en daar waar nodig zal 

Simon Duindam van de Rekenkamer  een adviserende rol spelen. De raad zal 

in december voldoende geïnformeerd zijn om een keuze te kunnen maken. 

Het voorstel wordt rijp geacht voor bespreking in de komende 

raadsvergadering,   

7  Vanuit de raad ingekomen stukken  

7a Collegemededeling Mariabosch 

 De heer Verheul zal in het najaar een werkbezoek voor de commissie 

organiseren. De commissie vraagt aandacht voor het behoud van het bos, en 

voor inpassing van de geplande woningen in de bestaande omgeving. 

Vooralsnog gaat het om het samen zorgen huis, maar het streven is om in 
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dialoog met de ontwikkelaars te komen tot een goede samenhang.  

8  Aan de commissie gerichte stukken  

Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken voor deze vergadering 

8.a Actieplan visie Sociaal Domein 

 De commissie vindt de uitwerking van de visie prima en is tevreden met het 

actieplan. Veel van de eerder gemaakte opmerkingen komen er in terug. Wel 

wordt nog geen afname gezien in de kosten die gemaakt worden in de 2e 

lijn. Dit heeft nog tijd nodig. Verder wordt aandacht gevraagd voor de 

verlenging van het contract met Synthese. Het is geen bezwaar als dit 

verlengd wordt, maar er moet geen situatie ontstaan dat deze partij een 

monopolypositie krijgt.  

9  Stand van zaken  

9.a  Decentralisatie sociaal domein  

 Geen meldingen 

9.b  Projectenlijst en langetermijnkalender  

 De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen 

. 9.c  Openstaande actiepunten  

  Bezoek Mariabosch, is eerder al aan de orde geweest in de vergadering 

9.d  Jongeren  

  Er zijn geen aanvullende zaken te melden 

10  Ter afsluiting  

10.a  Mededelingen  

Er zijn geen mededelingen 

10.b  Rondvraag  

 Er is niets voor de rondvraag 

10.c  Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor de geleverde 

inbreng om 22:20 uur. De volgende reguliere vergadering van de commissie 

Sociaal is op maandag 23 oktober 2017.  
   

 

 


